
Protokół Nr 27/2021 
 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rolnictwa w dniu  1 marca 2021 r. 
 
 
Przewodniczył Mariusz Pieńkowski-Przewodniczący Komisji. 
 
 
                        Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2020 rok. 
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2021 rok 
4. Wolne wnioski.  
5. Zamknięcie posiedzenia.  

 
 
Ad.1. 
Przewodniczący Komisji – radny Mariusz Pieńkowski - przywitał wszystkich zebranych 
radnych na dzisiejszym posiedzeniu. Następnie Przewodniczący przedstawił porządek 
posiedzenia, który jednogłośnie został przyjęty. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych.  
 
 
Ad.2. 
Przewodniczący Komisji przedstawił radnym sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu  
i Rolnictwa za rok 2020. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. Sprawozdanie zostało 
przyjęte w głosowaniu jednogłośnie, 5 głosów za. 
 
 
Ad.3. 
Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad, opracowania planu 
pracy na 2021 r.  
 
Zaproponowano następujący plan pracy dla komisji na rok 2021: 
 

1. Analiza wykonania budżetu za 2020 r. 

2. Opiniowanie projektu budżetu na 2022 r. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku 

4. Informacja o programie naprawczym w Powiecie Kluczborskim 

(aktualna sytuacja finansowa). 

5. Analiza wykonania budżetu za I kwartał 2021 r. 

6. Analiza wykonania budżetu za II kwartał 2021 r. 

7. Analiza działalności i sytuacji finansowej PKS Sp. z o.o. w Kluczborku  

 
Plan pracy Komisji jest dokumentem otwartym, kolejność posiedzeń tematycznych może 
ulegać zmianom, w zależności od aktualnych potrzeb i sytuacji, mogą być także dodawane 
nowe zagadnienia.  

 



 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie proponowany plan pracy na rok 2021.  
Plan Pracy Komisji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.4.  
W wolnych wnioskach głos zabrał Wicestarosta Pan Lesław Czernik, który poinformował 
radnych że zostanie ogłoszony przetarg na wycinkę krzewów wzdłuż różnych dróg 
powiatowych, na liście jest 14 pozycji, na kwotę ok. 110 tys. zł.  Radny Damian Buła 
zaproponował, aby w najbliższym czasie zrobić wspólne posiedzenie wszystkich komisji wraz 
z Zarządem PCZ S.A. w Kluczborku na temat obecnej sytuacji szpitala i planów na 
przyszłość. Radny stwierdził, że nie można siedzieć biernie i patrzeć jak co chwilę oddział 
jest zamykany. Trzeba wspólnie się zastanowić nad jakimś rozwiązaniem. Głos zabrał 
Wicestarosta, który powiedział, że problem obecnie występują tylko na oddziale 
wewnętrznym, który jest zawieszony z powodu braku kadry lekarskiej. Reszta oddziałów  
i poradni działa bez problemów. Być może środki zewnętrzne, które byłyby przeznaczone na 
stypendia spowodują większe zainteresowanie lekarzy. Do końca lutego Ministerstwo 
Zdrowia miało określić plany związane z restrukturyzacją ochrony zdrowia, jednak na chwilę 
obecną jeszcze nie wiadomo jakie to plany. Rozstrzygnięty został przetarg na budowę 
łącznika, jest sporo pieniędzy na nowy sprzęt, jednak cały czas jest problem z brakiem kadry 
lekarskiej, zwłaszcza na oddziale wewnętrznym. 
 
Ad.5 
Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 
za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Rolnictwa 
Rady Powiatu  w Kluczborku. 
Na tym protokół zakończono. 
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Komisji Budżetu i Rolnictwa  
 

Mariusz Pieńkowski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Małgorzata Gulanowska 
 

 


